
R. V. v K.: Vašo pritožbo smatramo za upra
vičeno, kakor se nam na drugi strani zdi upravi
čena zahteva ..Učit. društva za laški okraj" v 
iV. točki resolucije, ki jo prinaša naš list na dru
gem mestu, da naj prinašamo tudi personalne iz 
seje višjega šolskega sveta. Strinjamo se z Vami, 
da se važnejše zadeve nimajo reševati od pred
sedstva, ne da bi se prej zaslišalo mnenje vseh 
zastopnikov višjega šolskega sveta. Tudi zadevo 
ravnateljstva na meščanski šoli v Borovljah bomo 
obdržali v evidenci; enako mesto okr. šolskega 
nadzornika za Prekmurje, ki se je pa med tem 
samo drugače zasukalo. Kolikor je nam znano, se 
o učiteljišču v Velikovcu ni razpravljajo na seji 
višjega šolskega sveta. ..Zaveza" odklanja vsako 
odgovornost, da se zavlačuje zadeva koroškega 
zastopnika na višjem šolskem svetu in smo že 
zadnjič prinesli poročilo, da predsedstvo višjega 
šolskega sveta ni odgovarjalo na vloge naše or
ganizacije. V tem oziru je to omalovaževanje 
želja učiteljstva in je predsedstvo naše organi
zacije že zavzelo svoje stališče. Sebi v obrambo 
moramo navesti, da so bile le tehniške ovire vzrok, 
da je izostala objava personalij iz predzadnje seje 
višjega šolskega sveta, oziroma, da je zakasnela. 
Naši zastopniki so naprošeni, da nam poročajo o 
personalnih zadevah. Tudi Vaši želji, da bi podali 
podrobnejša poročila iz sej višjega šolskega sveta 
bomo ustregli v kolikor nam bo mogoče. Tudi mi 
smatramo višji šolski svet za javno korporacijo, 
ki je kot taka podvržena javni kritiki. Zadeve, ki 
se obravnavajo na sejah, gotovo posebno intere
sirajo učiteljstvo in ne smejo ostati med štirimi 
stenami. Naj ne bo mnenje o teh vprašanjih me
rodajno samo od stališča par oseb. V toliko se 
strinjamo z Vami, da se dozorela vprašanja lahko 
podajo javnosti v kritiko. Naprosili smo naše za
stopnike, da nam poročajo o tem podrobneje in 
tako nekako izpopolnijo oiicielna poročila iz sej 
višjega šolskega sveta. Popolno pravico imate iz
vedeti, kako stališče zavzamejo naši zastopniki pri 
posameznih vprašanjih na sejah višjega šolskega 
sveta. Pravzaprav imamo mi v višjem šolskem 
svetu samo enega pravega zastopnika učiteljstva, 
ker se na drugega ne moremo zanesti, da bo ob 
vsaki priliki zastopal mnenje večine učiteljstva in 
zavzel naše stališče. Kaj čakajo z naredbo o javni 
kvalifikaciji in telovadbi naraščaja nam ni znano. 
O predsedniškem vprašanju višjega šol. sveta je 
zavzelo vodstvo naše organizacije skupno stališče 
s profesorskim društvom. Na vprašanja in pred
loge o preosnovi višjega šolskega sveta Vam da
nes ne moremo ougovoriti. Zanesite se v tem oziru 
na organizacijo, ki bo storila, kar bo mogoče. 
Vendar se tudi na merodajnih mestih ne najde ved
no smisla za povsem demokratično stališče in se 
v oviro navajajo razni razlogi. Tudi mi smatramo 
višji šolski svet za naš šolski parlament, kateremu 
je podeliti širšo avtonomijo. — Glede razpisov 
služb in odlokov nam je od višjega šol. sveta 
obljubljeno, da bomo prejemali vse razpise in od
loke, in bomo s tem lahko ustregli. Da pa okrajni 
šolski sveti ne pošiljajo razpisov in odlokov je 
krivda naših okrajnih šolskih nadzornikov, da ne 
poskrbe za to; v prvi vrsti pa zastopnikov uči
teljstva v okrajnih šolskih svetih samih, ker ne 
pritisnejo na okrajne glavarje pri sejah okrajnega 
šol. sveta, da se bo to zgo< ..o. V drugem slučaju 
lahko to zahtevajo naša okrajna učiteljska druJtva. 
— Dali smo Vam javen odgovor, ker smo prejeli 

I že več enakih vprašanj. 
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